



Date: 5 January 2024

التاريخ: 5 يناير 2024

Mr. Hamed Ahmad Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates.

السيد / حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي ، الامارات العربية المتحدة

Dear Mr. Hamed,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Results of the Board of Directors Meeting of
Commercial Bank of Dubai PSC by Circulation

الموضوع : نتائج اجتماع مجلس إدارة بنك دبي التجاري
ش.م.ع. بالتمرير

Kindly be advised that a meeting of the Board of Directors of Commercial Bank of Dubai P.S.C. was held on Friday, January 5th 2024, at 10 a.m. The Meeting:

نود إحاطتكم علماً بأن مجلس إدارة بنك دبي التجاري ش.م.ع. عقد اجتماعاً على الساعة العاشرة من صباح يوم الجمعة الموافق 5 يناير 2024 وتم خلال الاجتماع:

- Noted the request received from Al Futtaim Private Co. LLC as shareholder owning 10.5% of the Bank's capital before the start of the board meeting postponing the review of the proposed resolution until the Annual General Meeting of the Bank's shareholders.
- Confirmed that the deadline for submitting the nominations to the Board of Directors of Commercial Bank of Dubai PSC is on 5th of January 2024 at 04:00 p.m.

- تسجيل استلام طلب من طرف شركة الفطيم الخصوصية ذ.م.م يمتلك نسبة 10.51 بالمائة من رأس مال البنك وذلك قبل عقد اجتماع المجلس بتأجيل النظر في القرار المقترح على المساهمين الى حين عقد الجمعية العمومية السنوية.
- تم التأكيد بأن غلق باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة بنك دبي التجاري ش.م.ع في تاريخ 5 يناير 2024 الساعة 4:00 عصراً.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام،

Mr. Ahmed Ali Al Jaziri
Board Secretary

السيد / أحمد علي الجزيري
أمين سر مجلس الإدارة



Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة للسادة/ هيئة الأوراق المالية والسلع